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ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA  15. REDNE SEJE 
 

 

Jan Miklavc 

 

1. Kako je bil speljan obisk Japonske delegacije v organizaciji Vinoteke Brda lahko razberete iz 

priloţene elektronske pošte posredovane organizatorju s strani Japonskega veleposlaništva. 

Prav tako si lahko mnenje o uspešnosti obiska veleposlanika Azerbajdţana g. Galiba Israfilo v 

organizaciji Društva prijateljstva Slovenije in Azerbajdţana ustvarite iz priloţenega pisma 

posredovanega ţupanu s strani predsednika društva g. Ivana Bašina. 

 

2. Občinska uprava se s predlogom, da mora biti na vsakem dogodku v tujini prisoten 

predstavnik Občine Brda, predstavnik Komisije za čezmejno sodelovanje ter predstavnik 

Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport ne strinja in sicer iz sledečih razlogov. Vsi obiski 

in dogodki v tujini nimajo enake vsebine in tudi ne enake pomembnosti. Ob upoštevanju tega 

tudi ţupan odredi sestavo občinske delegacije. Seveda ima ob tem vedno v mislih tudi stroške. 

Vedno se poskuša določiti delegacijo čim prej in člane tudi čim prej obvestiti, a treba je 

vedeti, da takrat, ko se odzovemo na vabilo, le ta v veliki večini primerov ne dobimo sedem 

dni pred dogodkom in zato tudi ne moremo toliko dni prej poslati obvestilo članom delegacije. 

Tu pa je še faktor, da večkrat čakamo kakšen dan na odgovor od prvo določenih članov in če 

se kdo od teh dogodka ne more udeleţiti seveda iščemo zamenjavo. Posledično se res večkrat 

zgodi, da se delegacijo določi par dni pred dogodkom.  

Vsekakor pa bomo ţupan in posledično občinska uprava poskušali sestavljati in obveščati 

člane občinske delegacije čim prej je to mogoče. 

   

3. Na to kaj ima Občina Brda od pobratenja s tujimi občinami ima verjetno vsak svoje mnenje, 

predvsem pa videnje kaj naj bi pobratenje prineslo. V občinski upravi smo prepričani, da je 

Občina Brda tako prepoznavna v Republiki Sloveniji kot v bliţnjih in bolj oddaljenih 

sosednjih drţavah tudi s pomočjo pobratenih občin. S pomočjo pobratenih občin tudi 

prijavljamo čezmejne projekte oziroma nam pomagajo poiskati ustrezne partnerje. Promocija 

naše občine v pobratenih občinah ima za rezultat večje število turističnih obiskov s strani 

njihovih prebivalcev. Krepi se medsebojno spoznavanje in to predvsem kulturno sodelovanje, 

ki je osnova za gospodarsko sodelovanje. Naj izpostavimo samo en primer. Do kontaktov z 

druţbo AACC, ki nam je pomagala razviti projekt »Terme Brda« in pripeljala investitorja 

druţbo Porr.at in nam še vedno pomaga iskati novega investitorja smo prišli preko pobratene 

občine. Rezultat tega sodelovanja je bilo tudi partnerstvo Občine Brda v projektu »Botrstvo 

jezikov« v okviru katerega se je ţupan srečal s predsednikom Republike Avstrije. To je samo 

en primer in takšnih je še veliko. 

Tega pa se ne da meriti v eurih, če se na takšno meritev nanaša vprašanje. Enemu občanu je 

mogoče pomembno in je, da ima na svoji turistični kmetiji obiske s pobratenih občin, drugemu 

pa je neprecenljivo, da ima prijatelja v društvu, ki se ukvarja z isto aktivnostjo kot sam v  

pobrateni občini in da se srečujeta in druţita.  

Predlog, da bi se občine dogovorile, da bi njihovi občani imeli določen popust pri prenočitvah 

v naši občini in obratno se občinski upravi zdi smiseln in vreden razmisleka in iskanja poti do 



realizacije le tega. S predlogom smo seznanili Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport, ki 

bo na tej ideji v bodoče delal.    

 

4. Glede obiska v občini Priverno je ţupan določil delegacijo ob upoštevanju izhodišč 

izpostavljenih v odgovoru na prvo vprašanje. 

 

5. Parkirišče oziroma zemljišče na trgu na Dobrovem je v lasti Vinske kleti Goriška Brda z.o.o. 

Dobrovo in posledično temu občina na tem trgu ne opravlja večja vzdrţevalnih del. Predvsem 

pa obstoječa cestna signalizacija na trgu ni v skladu z zakonodajo vezano na prometno 

ureditev in se zato tudi ne obnavlja. Se pa je pristopilo k pripravi Občinskega podrobnega 

prostorskega načrta, ki bo podlaga za začetek urejanja med drugim tudi te izpostavljene 

problematike v naselju Dobrovo. Bo pa potrebno predhodno pridobiti oziroma kupiti tudi 

zemljišče trga na Dobrovem.  

 

Goran Simčič in Boris Rožič 

 

1. Za drugačno prometno ureditev, kot posledica povečanja obiska bencinske črpalke v Vipolţah 

je bil opravljen ogled na terenu skupaj s projektantom in mu je bila tudi naročena izdelava 

idejne rešitve drugačne prometne ureditve. Ko bo ta izdelana bo predstavljena Vaški skupnosti 

Vipolţe in dana v pripombe in dopolnitve. Idejna rešitev bo zajela tudi vhod v bliţnjo 

avtokleparsko delavnico in po pridobitvi le te se bo s projektantom lahko prediskutiralo še 

ureditev ceste pred bliţnjo gostilno.  

Klemen Bajt 

 

1. O problematiki smo se ţe pogovarjali s predsednikom vaške skupnosti. Predlog občinske 

uprave je, da se zadevni prostor zagradi z višjo mreţo, postavijo ţična vrata in tako pridobi 

tudi pokriti prostor za shranjevanje kakšnega ne preveč vremensko občutljivega materiala. Za 

takšno rešitev pa ima na razpolago zadostna sredstva tudi sama vaška skupnost. Upoštevati je 

namreč potrebno, da je bil v letošnjem letu zaključen v Šmartnem velik projekt in da je 

potrebno sedaj razpoloţljiva proračunska sredstva usmeriti v druge projekte. 

 

Rado Sirk 

 

1. Naj k s strani ţupana podanemu odgovoru vezanemu na kriţišče pred občinsko stavbo samo 

dodamo, da imamo direktorja Direktorata RS za ceste na obisku v občini dne 13.12.2012. V 

okviru tega obiska bo občinska uprava skupaj z ţupanom poskušala prepričati direktorja in 

njegove strokovne sodelavce, da se čim več vsem nam znanim problemov na regionalni cesti 

umesti tako v kratkoročne investicijske načrte kot dolgoročne. Izpostavljena bo tudi obvoznica 

Kojsko. 

 

Kostja Jelinčič 

 

1. Projektantski druţbi je bila naročena izdelava idejne rešitve pločnika od Vaškega doma Hum 

pa do odcepa k g. Jelinčiču oziroma povezovalni poti v smeri Kojsko. Idejna rešitev bo 

pripravljena sredi meseca decembra in bo predstavljena in dana v pripombe in dopolnitve tudi 

Vaški skupnosti Hum. Sestavni del pločnika je tudi javna razsvetljava in groba še ne dokončna 

projektantska ocena celotne investicije je cca 80.000,00 eur, od katere odpade na javno 

razsvetljavo 28.000,00 eur. Tudi v ta projekt bo potrebno finančno vključiti Direkcijo RS za 

ceste in s tem zniţati finančni deleţ Občine Brda.      

 

Boris Šfiligoj 

 

1. Na konstitutivni seji se niso oblikovale samo komisije, ki jih določa občinski statut ampak tudi 

druge. Glede na to, da so se konstituirale na občinski seji in da so bile predhodno usklajevane 



s predstavniki politični strank in interesnih list ter da so šle skozi Komisijo za priznanja in 

imenovanja pa jih tudi ne moremo imenovati kot ţupanove komisije. Tako kot je dejstvo kako 

so bile konstituirane je tudi dejstvo, da niso sestavljene na način, kot je določen za komisije, ki 

so navedene v občinskem statutu. Namreč sestavljale so se po ključu strokovnosti in ne samo 

po ključu rezultatov volitev. Odločitev o vrstah komisij in njihovi sestavi je v celoti v rokah 

političnih strank in interesnih list, kot tudi morebitna sprememba le-teh. 

 

2. Na občinsko upravo se je ţe pred leti obrnil podjetnik z idejo o izgradnji bencinske črpalke v 

Podsabotinu. Tako kot ostale pozitivne podjetniške ideje smo tudi to idejo ocenili kot zelo 

zanimivo in jo v okviru svojih pristojnosti v celoti podprli. V kolikor se ve za potencialnega 

investitorja je ta zelo dobrodošel in občinska uprava mu bo, kot smo ţe navedli pomagala v 

okviru svojih pristojnosti, se pravi v morebitni spremembi namembnosti zemljišča in 

pridobivanju raznih soglasij in dovoljenj, ki jih bo potencialni investitor s pomočjo občinske 

uprave prejel od pristojnih organov prej, kot če jih začne pridobivati sam.   

 

3. Zajetje Kozlink je v lasti Vinske kleti Goriška Brda z.o.o., Dobrovo.  

 

4. Pred časom je čistilna naprava pri domu upokojencu Podsabotin res slabo delovala. Prav s 

pomočjo pritiska občinske uprave skupaj z vodstvom doma se je uspelo, da se je izvedla 

sanacija le te. Od takrat je delovanje čistilne naprave očitneje boljše. Zaradi posebnosti 

odplak, kot so plenice za odrasle, vloţkov, povojev, ki jih varovanci odvrţejo v školjke, pa je 

delovanje čistilne ni optimalno kljub dodatni vgradnji grabelj, pa sit in še drugih tehničnih 

rešitve in se še vedno pojavlja kdaj pa kdaj določen neprijeten vonj. Problem je tudi v majhni 

količini odplak, tako, da je strokovni predlog ta, da se tudi dom upokojencev priključi na 

čistilno napravo bodočega naselja. Večja kot je količina odplak laţje naj bi bilo le te 

obdelovati in ustrezno prečistiti.       

 

5. V Občini Brda ni na razpolago nobenega degradiranega območja na območju katerega bi se 

lahko uredilo deponijo gradbenega materiala. Gradbenega materiala pa se niti začasno ne sme 

odlagati nikamor, razen v deponije z ustreznim dovoljenjem. Začasno deponiranje je 

dovoljeno samo za zemljino in še to na podlagi ustreznega dovoljenja. Občina Brda pa bi 

podprla podjetniško idejo, da bi se nabavil stroj za mletje gradbenega materiala, ki se nato 

lahko naprej uporablja v gradbeništvu. Ta ideja je bila tudi preverjena s strani enega izmed 

prisotnih gradbincev v Občini Brda, a se je za sedaj izkazala kot ekonomsko neupravičena. 

 

6. V nov OPN Občine Brda se bo vsekakor vnesla ustrezna razširitev ceste na spomenik v 

Gonjačah.    

 

 

 Pripravil:        Franc Muţič 

 Andrej Markočič          ŢUPAN 

          Direktor občinske uprave 

 

 


